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Zpráva o stavu rozvoje fotbalu v Kraji a o činnosti Výkonného výboru  

za období 2022 - 2023 
 

 
Vážení delegáti valné hromady, 
 
dovolte mi, abych ve své zprávě zhodnotil činnost Výkonného výboru Ústeckého krajského fotbalového svazu (dále 
jen „VV ÚKFS“) za období březen 2022 – březen 2023.   
 
VV ÚKFS se scházel pravidelně, zpravidla 1x za měsíc. Činnost VV ÚKFS spočívala v řízení chodu svazu a soutěží, 
dále v podpoře klubů a svazů v kraji. 
 
Od poslední Valné hromady Ústeckého krajského fotbalového svazu (dále jen „VH ÚKFS“) se činnost svazu odvíjela 
od činností, které jim jsou dány stanovami svazu. Svaz vykonával běžnou agendu v souvislosti s organizováním 
fotbalových utkání, hospodaření, pořádal různé sportovní akce mládeže na úrovni mezikrajských výběrů. Od 
poslední valné hromady v roce 2022 a vzniku válečného konfliktu na Ukrajině začíná mít sport problémy, které jsou 
způsobené tímto konfliktem. Došlo k několikanásobnému zdražení energií a inflace přesáhla 15 %, což je, bylo a asi 
bude, pro některé kluby, výrazný problém k udržení. Bohužel do sportu není vkládán dostatečný tok finančních 
prostředků, což má negativní vliv na fotbal jako takový. V roce 2022 nedošlo ze strany FAČR ani NSA k žádné 
mimořádné podpoře pro svazy a konkrétně ÚKFS obdržel nižší dotace, než v roce 2020 a 2021. Od podzimní části 
SR 2022/2023 došlo k omezení proplácení, resp. delegování delegátů na jednotlivá utkání a rozdíl počtu delegátů 
musí ÚKFS hradit ze svých prostředků. 
Podzimní část SR 2022/2023 byla, až na pár utkání, odehrána bez problémů. VV ÚKFS ve spolupráci se 
sekretariátem svazu a odbornými komisemi organizoval veškerou agendu řízení svazu a soutěží.  
 
Po finanční stránce, jak jsme psal výše, došlo ke snížení dotací ze strany NSA a FAČR, což vzhledem k nárůstu cen 
a vysoké inflace donutí ÚKFS v roce 2023 udělat několik opatření ke snížení nákladů na chod svazu (VH per rollam, 
zrušení losovacího aktivu, online zasedání VV a odborných komisí, možná změna sídla…). 
I přes tento nemalý úbytek financí byl výsledek hospodaření v roce 2022 zisk +460.000 (přesná čísla a přehled 
naleznete ve zprávě o hospodaření). Výše zisku byla způsobena krácením nákladů napříč celým ÚKFS. 
Stejně jako minulém roce, tak je i letos stále finanční situace nejasná a nejistá, a to zejména na straně příjmů.  
 
Cílem vedení svazu je finančně zabezpečit chod svazu a získat větší finance pro možnost podpory klubů a svazů.  
 
Děkuji za pozornost. 
 
 
S pozdravem Martin Hrdlička, předseda svazu 


